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P R O T O K Ó Ł   NR  30  / 2009 

 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej 
 Rady Miejskiej w Tczewie z dnia  15 stycznia 2009 r. 

 
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14.00 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego. 

 
Posiedzeniu Komisji  - przewodniczyła radna  Barbara Kamińska 
Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej  
 

Obecnych radnych na posiedzeniu Komisji według listy obecności :  7 tj.:             
                            

- Barbara Kamińska  
                                        -     Grażyna Antczak  

-  Mirosław Augustyn  
-  Brygida Genca  
-  Bogumiła Jeszke – nieobecna usprawiedliwiona  
-  Janusz Kulpa  
-  Czesław Roczyński 
-  Tomasz Tobiański 

 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej  - powitała wszystkich 

przybyłych na posiedzenie radnych oraz gości / według listy obecności /  

Następnie przewodnicząca odczytała zaproponowany  porządek  posiedzenia, ujęty w   

zawiadomieniu Komisji, do którego uwagę nie zgłoszono.  

 

1. Informacja z realizacji „Programu Rozwoju Sportu  na lata 2007-2010 oraz z realizacji 

zadań statutowych realizowanych przez Tczewskie Centrum Sportu i Rekreacji w 2008 roku. 
2. Analiza i zaopiniowanie materiałów na sesję Rady Miejskiej. 

3. Przyjęcie planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej na 2009 r. 

4. Uwagi – propozycje zmian do uchwały Nr II / 6 / 2006 z dnia 01 grudnia 2006r. w sprawie 

powołania stałych Komisji RM w Tczewie oraz określenia zakresu ich działań.  

5. Sprawy różne, komunikaty, wnioski.  

 

 

Następnie przewodnicząca poddała porządek obrad pod głosowanie: 

 

w wyniku głosowania: 

5 – za / jednogłośnie / 

/ nieobecni podczas głosowania radni: M. Augustyn, B. Jeszke, T. Tobiański /  

 

Ad. 1 
          Informacja z realizacji „Programu Rozwoju Sportu  na lata 2007-2010 oraz z 

realizacji zadań statutowych realizowanych przez Tczewskie Centrum Sportu i 
Rekreacji w 2008 roku. 
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Na posiedzenie komisji zostali zaproszeni przedstawiciele klubów sportowych, którzy 

omówili działalność reprezentowanego klubu jak również i jego najważniejsze problemy. 

 

Pan Jacek Prętki stwierdził, ż pewne utrudnienie stwarza bark szatni i miejsca do 

przechowywania łodzi na Przystani. Również ważną rzeczą jest pomost, który został 

skradziony. Nie ma możliwości przywiezienia łódki i spuszczenia jej wyciągiem.  

Należałoby również uporządkować harmonogram korzystania przez kluby z hal i sal 

gimnastycznych szkołach, a także sposób i kwotę odpłatności za nie. Najważniejsze, aby w 

pierwszej kolejności dzieci mogły korzystać z sal nieodpłatnie albo po cenach 

eksploatacyjnych a nie komercyjnych.  

 

Zaproponowano, aby udostępnić sale gimnastyczne zespołom piłkarskim w soboty i niedzielę  

w godzinach południowych ( tj. 12.00 , 13.00 )  

 

 

Poinformował również, że są czynione pewne działania idące w kierunku połączenia dwóch 

klubów piłkarskich w naszym mieście.  

 

Problemem, który dotyczy wszystkich klubów sportowych jest coraz trudniejsze 

pozyskiwanie sponsorów, a także dowóz dzieci na zawody.  

   

 

Ad. 2  
          Analiza i zaopiniowanie materiałów na sesję Rady Miejskiej. 

 
Członkowie komisji po zapoznaniu się z projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustanowienia i przyznania nagród za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, 

upowszechniania, przyznawania i ochrony kultury skierowali następujące wnioski: 

 

§ 1 punkt 1 otrzymuje brzmienie: 

 

„1. Nagrody mogą być przyznawane osobom fizycznym - laureatom konkursów, 

olimpiad, festiwali, przeglądów lub innych form współzawodnictwa w dziedzinie kultury, 

organizowanych przez inne instytucje lub jednostki organizacyjne oraz za wieloletnią 

twórczość artystyczną lub działalność w dziedzinie upowszechniania i ochrony kultury”              
z wyłączeniem osób i instytucji i samorządowych jednostek organizacyjnych, które 
zawodowo zajmują się taką działalnością. 
 

w głosowaniu : 

7 – za / jednogłośnie / 

( nieobecna radna B. Jeszke )  

 

§ 1 punkt 2 otrzymuje brzmienie:  

 „1. Kandydatów do nagród mogą zgłaszać stowarzyszenia twórców i artystów, instytucje 

i podmioty zajmujące się organizowaniem i prowadzeniem działalności kulturalnej oraz 
grupa mieszkańców nie mniejsza niż 20 osób.  
 

w głosowaniu : 

7 – za / jednogłośnie / 
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( nieobecna radna B. Jeszke )  

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt w/w uchwały ze zgłoszonymi poprawkami. 

 

w głosowaniu : 

6 – za  

1 – przeciw / radna Brygida Genca /  

( nieobecna radna B. Jeszke )  

 

 

Ad. 3 
    Przyjęcie planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej na 2009 r. 

 
Członkowie przyjęli przedstawiony przez Przewodniczącą Komisji plan pracy na 2009 rok.  

 

Ad. 4 
          Uwagi – propozycje zmian do uchwały Nr II / 6 / 2006 z dnia 01 grudnia 2006r. w 

sprawie powołania stałych Komisji RM w Tczewie oraz określenia zakresu ich 
działań. 

 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że Komisja Statutowa zwróciła się do wszystkich 

przewodniczących komisji stałych z prośbą o wniesienie uwag do zakresów i działań komisji. 

Zwróciła się z prośbą do członków o przeanalizowanie otrzymanej uchwały i naniesienie 

swoich propozycji, które będą omawiane na kolejnym posiedzeniu komisji.   

 

Ad. 5 
          Sprawy różne, komunikaty, wnioski.  
 
Członkowie nie wnieśli żadnych uwag, propozycji do w/w punktu.  

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Komisji -  Przewodnicząca  Komisji Edukacji, Kultury i     

Kultury Fizycznej  radna  Barbara Kamińska  zamknęła posiedzenie Komisji  o godz. 17.30 

 

 

 Na tym posiedzenie i protokół zakończono.      

 

 
 Protokołowała :  Dorota Prokopowicz 

 
 


